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(ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

dr. Kövér Lászl ó

az Országgyű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 . év i

XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló

46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-ára írásbeli kérdést kívánok benyújtani dr. Orbán

Viktor Miniszterelnök Úrhoz

„Stadlonfejlesrtés, és a profi labdarúgás támogatása közpénzből„

címmel .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Az adófizetők pénzén több tízmilliárd forintból stadionok épülnek, miközben mintegy

4,3 millió ember él létminimum alatt . Ezen az ágon bőkezű a kormány, míg számos esetben

lényegesen alacsonyabb összegekbe kerülő ellátások, támogatások megszüntetésével sok

százezer ember életét keseríti meg. Természetesen én is szükségesnek tartom az ország

sportlétesítményeinek folyamatos fejlesztését, azonban ennél még fontosabb, hogy a

beruházásokat alapos mérlegelés előzze meg, csak a nézőszámok által indokolt, egy-egy

megye, vagy régió fejl ődése szempontjából fontos beruházások jöjjenek létre, nehogy aztá n

később kongjanak az ürességtő l . Az önök parlamenti többsége által átalakított jogszabályi

környezet és a mérkőzések színvonala miatt ugyanis a tavalyi évben drasztikusan, több min t

700 fővel csökkent az átlag nézőszám a labdarúgó NB1-ben .



Emellett a sok millió embert érintő szabadidősport támogatására lényegese n

kevesebb költségvetési pénz jut, és gyakorlatilag nem épülnek újabb tornatermek sem, pedig

a mindennapos testnevelés általunk is támogatott ügye érdekében azok talán fontosabba k

lennének.

Kérdezem tisztelt Miniszterelnök Urat :

Miért tartották fontosnak két, a . másodosztályból csak idén feljutott csapat stadionjána k

építését?

Ha önök szerint a Mez őkövesd esetében a gyors támogatást az elért sikerek indokolták,

akkor ezen a logikán miért nem segítettek más csapatoknak, például az előző bajnokságban

az Egri FC-nek, amely egyetlen bajnoki meccset sem játszhatott városában ?

Ön valóban úgy góndőljá, áhógy Félésút labdarúgóésapata kapcsán fógálmazótt nérnrég ,

hogy a társaságiadó-kedvezmény lehetőségét kihasználva megvalósult fejlesztések nem

állami támogatásból; hanem cégektől kapott egyfajta adományból készülnek el ?

Ön szerint van értelme pár száz néző miatt milliárdos stadionfejlesztésekbe bocsátkozn i

kistelepüléseken? Miért nem ott kezdték a fejlesztéseket, ahol a nézőszám, és a létesítmény

kihasználtsági mutatói azt feltétlenül indokolták ?

Nem gondolja úgy, hogy a magyar labdarúgás túlzott átpolitizálódásának szerepe van abban ,

hogy a magyar klubcsapatok minden id ők legrosszabb szereplését produkálták a nemzetköz i

kupákban ?

Miért csökkent a szabadid ősport költségvetési támogatása a kormányzásuk alatt? Hán y

iskolai tornaterem építésének támogatásáról döntött eddig a kormány ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013. augusztus 5 .

Ar. Varga László

országgyűlési képviselő

(MSZP)
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